

Resident council meeting announcement

Dear council members and committee chairmen.

I would like to announce time of the next Resident council meeting at Hørhus kollegiet. It will be held on Wednesday, 6th of May at 20:00, in the Bar (Lounge).

To reach the quorum, at least 5 representatives/substitutes from different floors need to attend. There will be a maximum of 10 people present, who will be sitting 2 meters apart due to the corona virus registrations.

Other points for the agenda, needs to be sent to the chairman no later than 5 days prior to the meeting.

Attendees: Emil J (2nd floor), Pernille H (chairman), Nikolaj S (6th floor), Anders M (president of Party committee), Maja L (, Karoline H, Iben line Christensen, Sophie (1st floor)

Agenda

1. Election of the chairman and the secretary

2. Reading and approval of the agenda for current meeting

- a. *Please read the posted agenda before the meeting*
approved

3. Reading and approval of the minutes from the last meeting

- Please read last meeting minute before the meeting*
approved

4. Messages

a. Coronavirus update

- 1. 5-6 persons har været i karantæne. Ikke nødvendigvis syge – blot forsigtige
- 2. Sauna og fitnessroom lukket – følger nationale regler/retningslinjer
- 3. Flere fællesvaske – 20 pr måned pr etage istedet for 10
- 4. Bestyrelsesmøde aflyst, markvandring aflyst
- 5. Beboermøde udsat – indtil vi må være en forsamling på mindst 200 personer

b. Nyt fra pedellerne:

- i. træer beskåret for at undgå fugleklatter på biler
- ii. cykelrum malet – stort rum bliver også malet, der advares i god
 - 1. glemte/forsvundne cykler i det store cykelrum
- iii. udskiftning af pærer i trekanter overvejes/undersøges
- iv. 92000 kwtt fra solceller siden installation

b. Approved budget

- i. **Budget approved** via online survey – 19 for, 0 imod
 - 1. Huslejestigning på 39 kr

c. News from the board

- i. Vandmålere – vi har brugt en del på seneste
 - 1. Fejl på måler – bimåler – bliver skiftet, vil ikke ændre økonomien bagudrettet. Vides ikke om måler målte for højt eller for lavt

2. individuelle vandmålere har været på tale – kan først afgøres på beboermøde

5. Economy (Nikolaj)

1. **poll:** result: til etagerne 42000 kr, drift 19000 kr, projekter 10000 kr. ikke overført til etagerne
2. regnskab for 2019 næsten færdig
3. hjemmeside-aftale forlænget 5 år
4. Bankoverdragelse: ny aftale med Danske Bank, knyttet op på cvr-nummer, id på alle beboerrådsmedlemmer. Ikke gået i orden endnu.

6. Information from the committees

- . Antenna committee (Camilla Lamhauge-Mortensen)
 1. (Flere etager oplever problemer)
- a. Party committee (Anders Madsen)
 1. no parties at the moment (covid-19...)
 2. TDC erstatter måske temafest i efterår
 3. Havefest i sommerferien, hvis regler tillader
 4. Anders (formand) i praktik fra august
- b. Rekreation committee (Magnus Berg Sletfjerding)
- c. Information committee (Maja Kejser Lousky)
 1. Kontaktliste genoprettet
 1. mangler stadig oplysninger, især fra festudvalget
 2. tjekker op på om kontakter fra scandis og hørbrækkerne er noteret
- d. Music committee ()
 1. Tobias (måske?) ny formand
- e. Exercise committee ()
- f. Complaints committee (Iben linea Christensen)
 1. 3 klager
 1. Kun støjklager
 1. Ingen regler for støj fra grupper
 2. nye regler for støj fra grupper skal tages op på beboermøde
 1. Skal være på dagsorden
 3. Forslag:
 1. festansvarlig
 2. støjmåler
 3. Kollektive straffe
 1. hårdere regler for beboere
 2. udelukkelse fra kollegiefester
 4. forebyggelse
 1. ny alarmeringsordning, fx skriv til ansvarlig, eller skriv ansvarlig for fest, som man kan/skal henvende sig til
 2. Folk skal huske at hænge seddel op
- g. Key committee (Jana Trepte)

- h. Workshop committee (Camilla Lamhauge-Mortensen)
 - 1. Værksted malet

7. Current projects

. Garden development

- 1. Bed sat op, kan ses i haven
- 2. Bed fra sidste år er også i gang
- 3. bedre inddeling af haven / flere rum i haven

8. Other points

9. New board and council members.

- 1. Anita stoppet
- 2. Nikolaj flytter snart
- 3. Pernille flytter snart
- 4. Snart ledige poster: beboerrådsformand, kassér, suppleant, bestyrelsesmedlemmer (2), bestyrelsesformand (samme som beboerrådsformand)
 - 1. kassér behøver ikke være i beboerrådet
 - 2. Næstformand kan lette formandsarbejdet

10. Radio Loud vil lave Kollegiekøkkenet – er en etage interesseret i at deltage i programmet, kan de kontakte Pernille (beboerrådsformand)

11. Musikrummet (Tobias deltager via video):

- 1. Ønske om lukket musikrum mellem 8-16
 - 1. 10 beboere fra første underskrevet et forslag/brev (vedlagt som bilag)
 - 1. eksamener og hjemmeskole
 - 2. Lukket i hverdage 8-16
 - 3. helt lukket i perioden 18 maj – 30 juli & 17 august – 31 august
 - 2. brev debatteres
 - 1. Forslag fra Tobias: Lukke lokalet kun mens mundtlige eksamener står på
 - 2. svært at planlægge for brugere af musikrummet, især bands
 - 3. Vigtige tidspunkter at have åbent: weekender og fredage
 - 4. der er næsten enighed – brugere af musikrummet studerer/arbejder også mellem 8-16
 - 5. åbent til kl 21? – ikke opbakning på 1. etage, Sophie tror 15-20 er bedre end 16-21
 - 6. **Aftale: alle stemmer for**
 - 1. for bas, trommer og band: Kun åbent fra kl 16-20 i hverdage i perioderne 6 maj – 30 juli & 17 august – 31 august
 - 2. åbent for klaver (og mindre larmende instrumenter) efter nuværende regler (08-22)

3. åbent i weekenden efter nuværende regler – også i eksamensperioden (dvs. ingen ekstra indskrænkninger i eksamensperioden)
 7. Dispensation: Tobias må spille/musikundervise fra kl 14:30-15:30 på fredag indtil næste beboerrådsmøde, hvor situationen genovervejes
12. Sophie: Larm fra døre i kælder (vaskerummet)
 1. Erik foreslår i lyddæmpende beklædning i loftet, pumpe (dørlukker), bløde dutter
 2. Sophie undersøger budget for disse
13. Sophie: Vaskerummets åbningstid
 1. Forslag: Fra 8-22, i stedet for 6-24
 2. Vi starter med lyddæmpning (se forrige punkt)
14. Klage over emhætter
 1. skal tages med pedellerne
15. Problemer med lås til boldbane og tennisbane
 - . Skolen glemmer at låse
16. Cykler i det gule kryds (brandvej) – det skal de ikke
 - . Cykeloprydning løser muligvis problem ved at frigive plads i cykelstativer
- a. Sig det videre på etagerne

17. **Date of the next meeting**
 1. **Start juni, same forhold som I dag**

Pernille Hammer
238
Chairman